
         Formandens beretning for året 2023 i Holte Kano- og Kajak Klub. 

Året 2023 er et år hvor det kunne ses på ak@viteterne i klubben, at medlemmerne er 

kommet @lbage for at sejle og hygge sig.  

Ifølge sejlsta@s@kken blev der i året 2023 sejlet rig@gt pænt. Klubbens medlemmer 

har været ude og sejle samlet 419 gange. Året før blev det @l sejlet 337 gange.  

På værkstedet har flere medlemmer har haL deres kanoer indenfor @l en større 

overhaling / repara@oner på deres både.  

Vejret gjorde også, at der var et pænt fremmøde @l vores grillaLen om onsdagen, 

hvilket jeg kun kan anbefale.  

På arbejdsdagene blev der gjort rent og udført små repara@oner på bygningen. – En 

del af bygningens vinduer og facader blev malet. 

Igen i år har Leif og Freddie været meget ak@ve og har fået gjort det sidste færdig på 

bådebroen foran portene. Nu er de begyndt at kigge på, om der en mulighed for at 

løLet klubhuset på grund af den høje vandstand, som vi oplever i Furesøen. Det skal 

også lige siges, Lars Kirkegård har indkøbt en slamsuger @l at prøve på, om vi kan 

holde det nogenlunde frit for sand mm. under klubhuset. 

Vedrørende medlemstallet. - Så er det ved årsskiLet 2023 faldet @l 108 medlemmer. 

Men det er et tal, der hele @den vil går lidt op og ned og som ikke påvirker klubbens 

ak@viteter eller økonomi.  

Derfor er det også dejligt at se, at der er kommet nye medlemmer @l, som jeg på 

bestyrelsens vejen vil sige velkommen @l. 

Jeg vil endnu en gang sige tak for det gode sammenhold, som vi har i vores hyggelige 

klub samt i Bestyrelsen og ser frem @l en god / hyggelig sejlsæson i 2024. 

Med venlig hilsen 

Kenneth Dam 

Formand i Holte Kano- og Kajak Klub


